


Diploma in **Business Management**

DBM
Level 4



Professionals with the ability to influence how organisations perform are in high demand in today's fiercely competitive, digitalised, and networked world. With the help of the Diploma in Business Management of ASCENSUS INSTITUTE, learners (students) will gain a solid foundation in business, cutting edge understanding of digital skills and related management skills adapted to the requirements of the digital world, and a holistic perspective. It will also assist learners (students) in cultivating an entrepreneurial attitude.

 **DURATION**
9 months (Full-time)
12 months (Part-time)

 **MODE OF TRAINING**
BLENDED

 **COURSE FEE**
SGD 5,200 (without GST)
SGD 5,668 (with GST)

Modules

01 Business Finance

02 Digital Skills and Professional Development

03 Economic and Business Perspectives

04 Human Resource Management

05 Infocomm Technology and Innovation

06 Fundamental Marketing Management

Entry Requirements

Minimum Age: 17 years old

Language Proficiency:

- Attainment of IELTS 5.0 or equivalent, or
- A pass in ASCENSUS INSTITUTE's English Literacy Test with a minimum grade of 60%.

Minimum Academic:

Normal Entry:

- Completed NITEC, or
- Higher NITEC, or
- At least 1 pass with a minimum C6 for GCE 'O' Level, or
- Completion of High School (9th Year) qualification or equivalent for international students

Alternative Entry:

- Applicants with the minimum age of 30, who do not possess the above qualifications but have a minimum of 8 years working experience, may be considered for entry into this course.
- Evidence of previous employment will need to be provided, together with a reference from the current or recent employer (on letter-headed paper).

Please contact us
for more details

 +65 6822 2212

 Enquiries@ASCENSUS.edu.sg

 www.ASCENSUS.edu.sg

商业管理 大专文凭

DBM
第四级

在当今竞争激烈、数字化和网络化的世界中，对能够影响组织绩效的专业人员的需求量很大。借助于 ASCENSUS INSTITUTE 的商业管理大专文凭，学员们将获得坚实的商业基础，对数字技能和与之相关的管理技能有前沿的理解，适应数字世界的要求，并具有全面的视角。它还将帮助学员培养创业态度。



学制与课时

全职9个月
兼职12个月



培训模式：
混合式



课程费用：

新加坡元5,200 (不包括消费税)
新加坡元5,668 (包括消费税)

科目单元

01 商业财务

02 数字技能与职业发展

03 经济与商业视角

04 人力资源管理

05 资讯科技与创新

06 营销管理基础

入学要求

最低年龄：17岁

语言能力：

- 达到雅思5.0或同等水平，或
- 通过ASCENSUS INSTITUTE的英语读写能力测试，最低成绩为60%。

最低学历：

普通入学要求：

- 完成 NITEC 资格，或
- 完成高级 NITEC 资格，或
- 至少在GCE 'O'水平考试中取得一门科目及格，或
- 完成国际学生高中(第9年)资格的同等学历

备选入学要求：

- 年龄高于30岁，未获得以上学历但具有至少8年工作经验的申请者，可以被考虑录取该课程。
- 需要提供工作经验证明，以及当前或最近雇主的推荐信。

请联系我们以
获取更多详情



+65 6822 2212



Enquiries@ASCENSUS.edu.sg



www.ASCENSUS.edu.sg